
Onderwijswerkgroep

VERSLAG

Vergadering van 15 november 2017

Aanwezig: Simme Verschoren, Quentin Decant, Milko Burkard, Jan Stevens, Ruben Troch, Helena Heer-
wegh, Simon Maenaut, Aram Khachaturyan, Thibault Deneus (vanaf 13:11)

Verontschuldigd: Aiko Blanckaert, Lise Wouters, Jari Peeperkorn

Afwezig: Lauren De Bruyn, Raf Sablon, Robin Kelchtermans, Heleen Dausy, Milko Burkard, Lien Bos-
mans, Mathias Michielsen

De vergadering wordt geopend om 13u08 uur.

Goedkeuring agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag 12/10

De goedkeuring wordt verdaagd.

Goedkeuring verslag 16/10

De goedkeuring wordt verdaagd.

Verkiezing Ruben Troch POC fysica

We zouden Ruben graag verkiezen als lid van de POC fysica

Vragen:

• Wat denk jij dat een POC doet?

• Wat is de samenstelling van jouw POC en wie zit jouw POC voor?

• Wat is OOR en wie zit OOR voor?

• Stel je gaat niet akkoord met iets waar de rest van de POC wel mee akkoord gaat? Wat ga je doen?

• Stel je medestudenten klagen dat je prof te klein schrijft, wat ga je dan doen?

• Zou je graag Sturavoorzitter worden ?

Ruben wordt unaniem verkozen.
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Verkiezing Helena Heerwegh POC Wiskunde

Helena geeft haar motivatie.

• Wat denk jij dat een POC doet?

• Wat is de samenstelling van jouw POC en wie zit jouw POC voor?

• Wat is OOR en wie zit OOR voor?

• Stel je gaat niet akkoord met iets waar de rest van de POC wel mee akkoord gaat? Wat ga je doen?

• Ga je vrijdag aanwezig zijn op de POC wiskunde ?

• Stel je medestudenten klagen dat je prof te klein schrijft, wat ga je dan doen?

Helena wordt unaniem verkozen.

Evaluatie onderwijscafé

Quentin vond het lastig om onderwijscafé te organiseren omdat het moeilijk is lokalen te reserveren als niet-
presidium. De keuken van de gang was ranzig. De activiteit is wel goed verlopen. Er waren geen klachten
en er zijn veel vragenlijsten ingevuld. Simon merkt op dat 1 tafel een beetje plakkerig was. Quentin vind dat
er doelgerichte vragen gesteld kunnen worden naar de eerstejaars. Marnik merkt op dat de POC informatica
veel feedback heeft gekregen. Het afdrukken was onderling besproken, maar er is iets fout gegaan. Marnik
verontschuldig zich hiervoor omdat dit zijn verantwoordelijkheid was. De organisator moet er strenger op toezien.
Jan merkt dat er een piekmoment was waar veel eerstejaars aankwamen en dat sommige eerstejaars moeite hadden
met de eerste vragen en verlegen waren om de POC’ers aan te spreken. Marnik merkt dat de vragen inderdaad
moeilijk zijn zodat de eerstejaars hun POC’ers aanspreken. Er was geen shift om de blaadjes uit te delen. Zo een
shift zou volgend jaar wel goed zijn. Quentin wordt bedankt voor de organisatie van het onderwijscafé.

HR van Wina

In het HR van Wina zijn enkele puntjes raar geformuleerd waardoor beslissingen via onderwijswerkgroep zouden
kunnen gaan en deze een blijvend effect zouden hebben. Simme en Marnik gaan nadenken over hoe ze het HR
kunnen hervormen.

Varia

• Quentin: de POC fysica mag eventjes blijven zitten.

• Thibault: ik wilde vragen of iemand naar de moete wilde gaan, maar het hoeft niet meer!

• Ruben: Ik ben niet veel te zeggen.

• Marnik: Bedankt allemaal om te komen!

De vergadering wordt gesloten om 13:43 uur.

Aram Khachaturyan
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